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Nieuwsbrief NVRR – Special

Manon Fokke nieuwe
directeur NVRR
Op 1 mei start Manon Fokke als directeur van de NVRR.
Maak alvast kennis met haar via dit interview dat Marcel
van Dam, de interim-directeur, met haar had in deze
Special van de NVRR-Nieuwsbrief. 
Foto: Peter van Hooren

Wie is Manon Fokke? 
Ik ben 45 jaar, woon in Maastricht, getrouwd met Angelique en trotse moeder van zonen
Berend en Anne. Ik ben geboren en getogen in Twente. Na mijn middelbare school ben ik
rechten gaan studeren in Maastricht en daar ben ik uiteindelijk gebleven omdat ik in
Maastricht een baan bij de rechtbank vond. Bovendien is het een heerlijke stad om in te
wonen. Naast mijn werk voor Rijkswaterstaat ben ik actief in de lokale politiek. Het is mooi
om iets te kunnen betekenen voor de mensen in mijn eigen stad.  
 
In mijn vrije tijd hou ik van wandelen, tuinieren en spelletjes spelen met vrienden. Sinds de
zomer hebben we een stacaravan in Ommen en het is dan ook heerlijk om in het weekend
uit te waaien in het bos van mijn jeugd.

Je hebt eerder onder meer bij de rechtbank gewerkt, de universiteit en was
natuurlijk Kamerlid voor je bij Rijkswaterstaat aan de slag ging. Wat is de rode draad
in je loopbaan, wat drijft je? 
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Ik denk dat ik in alle functies die ik heb vervuld uiteindelijk altijd hoop dat ik de wereld net
dat beetje mooier kan maken. Ik ben sociaal betrokken. Bij de universiteit was het als
griffier van de universiteitsraad mooi om te zien hoe studenten hun eerste stapjes zetten in
de wereld van de politiek. Het is fijn om mensen daarbij te kunnen helpen. Super leuk was
het om een paar van die studenten vele jaren later in Den Haag terug te zien omdat ze
kozen voor het werken in de politiek. 
 
Bij Rijkswaterstaat ben ik vooral aan de slag met onderwerpen waar veel verschillende
overheden met elkaar samenwerken. Hoewel de belangen soms tegenstrijdig kunnen zijn,
probeer ik daar toch het beste uit te halen om zo te zorgen dat we uiteindelijk gezamenlijk
een mooie weg of brug kunnen afleveren.

Het wetsvoorstel Versterking decentrale rekenkamers wordt waarschijnlijk
binnenkort in de 2e Kamer behandeld. Zoals je weet kijken de leden van de NVRR er
nogal verschillend tegenaan. Hoe zie jij jouw rol daarin straks? 
In de eerste plaats door uit te gaan wat ons allemaal bindt. We willen een sterk decentraal
bestuur met checks en balances.  
 
Daarnaast hebben we in Nederland gemeenten die nogal in omvang verschillen, en de
problematiek binnen de gemeenten is niet overal hetzelfde. Het is dan ook logisch dat
daarbinnen de wijze waarop vanuit de NVRR naar het wetsvoorstel wordt gekeken
verschilt. Ik denk dat we die verschillen ook gewoon moeten benoemen. Je ziet dat de
Tweede Kamer eenzelfde worsteling met het wetsvoorstel heeft. Het belangrijkste moet
zijn om de positie van decentrale rekenkamers goed en duurzaam te verankeren. Dat is de
basis van waaruit we moeten bouwen. 

Sommige leden zullen er misschien de wenkbrauwen over fronsen dat je politiek
actief bent. Een onafhankelijke positie en opstelling van rekenkamers en
rekenkamercommissies is immers cruciaal om goed te kunnen functioneren. Komt
dat niet in de knel met een directeur die politiek actief is? 
Zeker niet, dat blijkt ook al jaren uit mijn werk naast de politiek. Het een bijt het ander niet.
Mijn politieke ambitie gaat over Maastricht, en de keuzes die mijn partij voor Maastricht
zou maken. Dat is natuurlijk heel iets anders dan waar de NVRR zich mee bezig houdt en
voor staat. Bovendien gaat mijn werk altijd voor op de politiek, dus mocht er al sprake zijn
van belangen die bijten, dan is het duidelijk welke keuze ik maak. Zo is dat ook altijd
geweest. Toen ik bij de universiteit werkte, voerde ik bijvoorbeeld in de gemeenteraad niet
het woord op studentenbeleid. Juist om rollen gescheiden te houden. 
 
Als ik voor de lobby van de NVRR naar de Tweede Kamer gaan, dan kan ik verzekeren dat
het resultaat voor de NVRR voorop staat en niet de politieke kleur van een partij.  
 
Ik denk ook dat het daarnaast eerder fijn is om iemand als directeur te hebben die weet
hoe de politieke wereld in Den Haag werkt en wellicht deuren kan openen die voor
anderen gesloten blijven.
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Wat gaat de NVRR en de decentrale rekenkamers en rekenkamercommissies van je
merken? 
Vanaf 1 mei wil ik vooral ook eerst de NVRR leren kennen, dus ik ga graag het land in om
met de leden te praten over de rekenkamer en rekenkamercommissie in de desbetreffende
gemeente of regio. Daarnaast zal ik verder aan de slag gaan met het professionaliseren
van de organisatie en het zorgen voor zichtbaarheid van de NVRR. 
 
De NVRR zal een kantoor krijgen binnen het gebouw van de VNG en het lijkt me ook goed
om de banden met andere belangenverenigingen zoals de vereniging van raadsleden en
de vereniging van griffiers en anderen aan te halen. 
 
Daarnaast hoop ik ook vooral dat de leden van de NVRR mij weten te vinden als er iets is.
De organisatie maken we immers samen. 
 
Marcel van Dam: "Ik wens je heel veel succes in deze mooie functie". 
Manon Fokke: "Dank je wel, ik heb er heel veel zin in"!
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